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From: 5.1.2e

Sent: Sun 11/15/2020 3:14:01 PM

Subject: FW: acc stuk
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van:EXEBEE@ minvws.nl>
Verzonden: zondag 15 november 2020 16:12

Aan:[REEEDNN<BESEDM© minvws.ni>

Onderwerp: RE: acc stuk

van: [NEEESETNN<BEKEDNNo rninvvis.ni>
Verzonden: zondag 15 november 2020 14:55

Aan:IEEEJEBEM e minvws.ni>
Onderwerp: RE: acc stuk

Heb je net gemaild wat ik tot nu toe heb!

Groet!

Verzonden: zondag 15 november 2020 14:54

aan:IEEE)HEED© ins o>
Onderwerp: RE: acc stuk

Kom jij met voorstel?

Volgens mij kan wel totalen van pakket van zes deals. Daar kanje denk ik niks uit herleiden.

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

van: [IEEETIDBERET0 mins o>
Datum: zondag 15 nov. 2020 2:52 PM

Onderwerp: RE: acc stuk

Ok maar dan kunnen we geen deelbedragen noemen omdat de aantallen per producent wel gecommuniceerd worden (op
verzoek minister zelfs incl vermelding kwartalen, maar die tekst is uiteraard aan jou om goed te keuren)
Kun je tov de brieftekst op beide punten even scherp mee willen kijken zo?

Groet, EXE

Verzonden: zondag 15 november 2020 14:47

Onderwerp: RE: acc stuk

Ja prijs per vacein per producent kan echt niet!
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

von:NCEE BEEN vis i>

Datum: zondag 15 nov. 2020 2:45 PM

Aan: @minvws.nl>

Kopie
I

IEEED©mins o>
Onderwerp: RE: acc stuk

Ok, ik denk dat minister inmiddels wel wil zeggen wat de deelbedragen waren, dus vraag is of de fase van onderhandelen op dit

moment nog nodig maakt dat het vertrouwelijk blijft? Minister heeft eerder kamer toegezegd zodra het kan te vertellen. Vraag is

wanneer dat moment dan wel zou zijn. Maar goed ik snap ook dat er Europese afspraken zijn.
Groet,

van: IEEEEEEc minvws.nl>
Verzonden: zondag 15 november 2020 14:29

Aan:

cc:

Onderwerp: RE: acc stuk

1EE

Volgende week eerste overleg met die groep.

Ik bel je volgende week nog even over waarvoor weEE unnen inzetten.

BEY: erg terughoudend met het delen van financiéle informatie. In de contracten staat dat we niet mogen zeggen wat we

betalen voor een vaccin. Maar ik zou toch denken dat men niet veel kan met een stelpost voor afname van miljoenen
vaccins by) vif verschillende bedrjven?

Tegelijk, als kamer er niet echt om vraagt, dan kunnen we het ook achterwege laten.

Tk wacht belletje [EEEen sluit met haar kort.

i

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

vou:IEEE) MERE ivi
Datum: zondag 15 nov. 2020 1:28 PM

Aan:BEEJEG minvws.nl>
Onderwerp: RE: acc stuk

Dank voor je financiéle alinea/tabel, [EER neemt vandaag contact met je op over hoe het in de brief over vaccinatiestrategie
terecht gaat komen. Ook omdat eerder zaken als vertrouwelijk zijn gedeeld met de kamer. Maar tegelijk is dit vermoed ik wel

het moment om daar meer open in te worden (maar ken de laatste INT afspraken hierover niet)
Voor de ACC zetten we financien op PM, ik bekijk zo

mete
en hoe we dat dan in het formulier doen.

Wel willen we begin van de week het financiele beeld snel duidelijker krijgen (hoewel nog veel variabelen uiteraard gezien
onzekerheid welke vaccins gaan slagen)
Dit gaat de behandeling in MR wel helpen (ook al is er de nodige ruimte om te doen wat moet ihkv vaccineren)
Is het je gelukt om al even met het ondersteuningsgroepje te treffen en onderlinge werkafspraken te maken?

Groet
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van:EXER EXE minvws.ni>
Verzonden: zaterdag 14 november 2020 18:16

aan: IEEE minvws.nl>

Onderwerp: FW: acc stuk

+EEE

Kan EY de financiéle paragrafen van deze formulieren (voor zover nodig) invullen denk jij?

Want ik kan dat iig niet.

Groet

Verzonden: zaterdag 14 november 2020 15:19

minvws.nl>; @minvws.nl>; 51.2 5.1.2e

B28 ) minvws.nl>@minvws.nl>;

minvws.nl>

Onderwerp: RE: acc stuk

Hoi allen

Een eerste worp van het acc formulier.

BEY IEEN« merk dat ik niet erg bedreven ben in deze formulieren in te vullen.

Kunnen jullie hier nog eens naar kijken?

Daarnaast hebben we echt even actie nodig op de financien zoals we eerder bespraken.

In memo hebben we nog even laten staan. Maar ik moet eigenlijk wel een beeld hebben.

GEREN an jij nog aangeven hoe het met de vaccins zit?

aE had jij al enig zicht voor de rest of moeten we dat nog bijBE}. ophalen?

Daarnaast vroeg ik me nog even af of ik nu defensie nog moet bellen. we hebben ze nu wel bij de werkgroep genoemd.

IBE:- een zeer beperkt aangepaste versie naa EEEgen ons zenden
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